
Referat fra bestyrelsesmøde d. 4 november 2024, afd. 230. 

 

1. Evaluering af Afdelingsmødet d. 20 august. 

• Der kom desværre kun fra 1 husstand udover bestyrelsen. 

• Per og Mimmi blev genvalgt. Konstitueringen af bestyrelsen 

fortsætter uændret. 

• Bestyrelsens forslag blev godkendt. 

2. Siden sidst: 

• Nye beboere: Vi hilste den nye beboer på Markvænget 17 

velkommen, med en indflytterblomst og lidt læsestof fra 

afdelingen. 

• Træfældning: Fældningen af det store træ, foregik i fin og 

sikker stil med en kæmpe kran, der lige akkurat kunne nå hen 

til de bagerste grene.  

• Ny hæk: den gamle grimme brede hæk og træer på hjørnet af 

Markvænget og Ørrevej blev i oktober fjernet, jorden blev 

jordfræst og ny hæk blev plantet, samt græs sået i haven, 

hvor den brede hæk før nåede ind. Det ser fint ud. Dog er der 

nogle af grenene der er knækket. Hækken vil blive efterset til 

markvandringen i foråret. 

• Renovering: er udskudt og der regnes og tænkes på fuld tryk i 

Fællesbo, om hvordan renoveringen kan realiseres, nu når 

Landsbyggefonden har meddelt at de kun har midler til at 

støtte til de udvendige facader. Vi må vente og se hvad de 

kommer frem til, hvor meget afdelingens henlæggelser kan 

række til, og hvor meget afdelingen skal låne, så vi får en 

mindst mulig huslejestigning. Vi håber dog at vi kan få de mest 

væsentlige og vigtige renoveret, vi tvivler på at alt det der var 

tiltænkt bliver til noget. 



3. Efterårsfest 

Da der ingen opbakning er til arrangementer fra beboerne, udover 

bestyrelsen og suppleanterne, vil vi ikke mere bruge tid og 

ressourcer på planlægning og udførelse. Dette bliver hermed det 

sidste arrangement. 

4. Gennemgang af årshjulet 

Vi planlægger bestyrelsesmøder mm ud fra Fællesbos årshjul. 

Inden vi godkender afdelingens årsregnskab til foråret, ønsker vi at 

gennemgå det sammen med økonomiafdelingen. Per undersøger vedr. 

en aftale. 

5. Næste møde 

Hvis der ikke opstår noget der skal debatteres inden, så afholder vi 

næste møde d. 3 februar 2025. 

 

6. Evt. 

• ”Året der gik møde” med Martin i februar, vi foreslår i uge 9, 

Martin sender datoforslag. 

• Markvandringen næste år, vil vi foreslå skal foregå i uge 13. 

• Fyraftensmødet d. 14 november, er denne gang i afdelingen på 

Porsvænget i Herning. Vi deltager alle fra bestyrelsen.  

• Nye husnumre på postkasserne er blevet skiftet. 

• ”Vild med vilje” hjørnet på Kløvervej, er klippet ned for vinter. 

Vi ser hvordan det ser ud til foråret/sommer, og revurderer 

om det bliver en fast løsning fremadrettet. 

• Vi påtænker at dele afdelingens folder ud på Fællesbos 

hjemmeside under vores afdelingen. Vi tager indholdet i 

folderen op på næste møde, da den skal redigeres. 


